
30    17 april–23 april 2021 

BEHÖVER BOSTADSRÄT-
TER. Hyresgästfören-
ingen menar att det 
behövs fler hyresrätter 
i Bålsta, inte färre. 
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Vi behöver fler, inte färre 
hyresrätter i Håbo!
Vid Kommunstyrelsens sammanträde 
i mitten av mars behandlades ett för-
slag på nya ägardirektiv för Håbohus 
AB. 

Förslaget har lagts fram av Håboal-
liansen och innebär att Håbohus inte 
får äga mer 1400 lägenheter. 

Idag har Håbohus 1473 lägenheter 
i sitt bestånd. Det betyder att delar av 
beståndet måste säljas av i och med de 
nya direktiven.

Exakt vad de nya ägardirektiven 
kommer att innebära har vi hyresgäs-
ter inte fått något svar på. Därför har 
vi gjort en snabb överslagsräkning. 

En del av beståndet nyttjas av idag 
av kommunen, bland annat som bo-

stadssociala kontrakt. I beståndet finns 
dessutom ett kooperativt boende. 

Ganska snabbt märker vi att bestån-
det som är tillgängligt för bostadssö-
kande krymper ytterligare. I slutändan 
verkar det som att det nya ägardirekti-
vet skulle lämna Håbohus med endast 
1000 lägenheter som är tillgängliga att 
söka genom den vanliga bostadskön.

Redan idag är det många som står 
i kö för att söka en hyresrätt i Håbo. 
Håbohus skriver på sin hemsida att det 
idag krävs ungefär fem års kötid innan 
en sökande erbjuds ett lägenhetskon-
trakt. 

I skrivande stund finns det fem le-
diga lägenheter att söka och som mest 

är det över 500 personer som anmält 
intresse för ett kontrakt.

När beståndet, på grund av de nya 
ägardirektiven, krymper kommer det 
bli ännu svårare för den som söker 
bostad att få ett förstahandskontrakt. 
Vi anser att det är en utveckling i fel 
riktning. Hur ska man få tag i en hy-
reslägenhet i Håbo i framtiden?

Vi har försökt få svar från po-
litikerna men det har uteblivit. Vi 
hyresgäster undrar hur man tänkt få 
ekvationen att gå ihop? 

Det behövs fler, inte färre hyresrät-
ter i Håbo!

Torbjörn Metsälä Lindell, ordförande i 
Hyresgästföreningen i Håbo




